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Aan het college van burgemeester en wethouders  
Postbus 1992  
6201 BZ Maastricht 
 
 
Maastricht, woensdag 21 februari 2018 
 
 
Betreft: Actualisatie Sportaccommodatiebeleid  
 
 
Geacht College, 
 
Naar aanleiding van de raadsronde van 30 januari 2018 over de nota ‘Actualisatie 
Sportaccommodatiebeleid’ staan er nog een aantal vragen open. Tijdens de raadsronde is hier geen 
helderheid over verschaft. Vandaar dat wij de volgende vragen opnieuw aan u doen toekomen.    
 
Beslispunt 2 luidt: ‘De reserve spreidingsbeleid buitensport niet langer in stand te houden en vrij te 
laten vallen voor de toekomstige ontwikkelingen rondom sporthal de Heeg’. 
Burgemeester mevrouw Penn-te Strake, plaatsvervanger voor de wethouder sport, heeft op onze 
vragen op 30 januari 2018, notulen blz. 6, aangegeven dat de reserve direct komt te vervallen indien 
de gemeenteraad akkoord gaat met dit raadsvoorstel. Dit strookt echter niet met de toezegging van 
de wethouder sport de heer Janssen. Citaat: notulen raadsvergadering 11 juli 2017 blz. 24-25 ‘De 
reserve spreidingsbeleid wordt ook pas opgeheven nadat de plannen van Heugem en Heer zijn 
afgerond’. 
 

1. De vraag aan u is of met dit raadsvoorstel inderdaad afgeweken wordt van eerdere 
toezeggingen vanuit het college van B&W? Graag uitleg hierover. 

 
Iedereen onderkent het acute probleem van de sporthal De Heeg. Toch blijft de vraag onbeantwoord 
waarom beslispunt 2 in dit raadsvoorstel staat. Het gaat om gelden die deels nog in de reserve 
gestort moeten worden (Pas in 2020 bedraagt de reserve spreidingsbeleid 2,2 miljoen euro). 
Daarnaast heeft u ons per raadsinformatiebrief, 5 oktober 2017, laten weten Sporthal De Heeg te 
koppelen aan andere dossiers waardoor direct acteren werd uitgesloten. Op zijn vroegs tegen de 
zomer van 2018 liggen er concrete plannen voor bij de gemeenteraad met betrekking tot Sporthal De 
Heeg. Niet eerder dan dat moment kan er worden gehandeld met betrekking tot de sporthal. 
 

2. Waarom moet de reserve spreidingsbeleid per se op 27 februari vrijvallen? 
3. Welk bedrag is nodig voor het dossier Sporthal De Heeg vanaf nu tot het moment dat een 

voorstel wordt gepresenteerd aan de gemeenteraad medio 2018? 
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In afwachting van uw antwoord, 
 
Mat Brüll, raadslid 
Niels Peeters, raadslid 
Namens de gemeenteraadsfractie van CDA Maastricht 


